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YAMAN OPT İK

Milliyetçi Hareket Parti-
si (MHP) Giresun Milletve-
kili Ertuğrul Gazi Konal, 
Ulaştırma ve Altyapı Baka-
nı Abdulkadir Uraloğlu'na 
hitaben Giresun'un önce-
likli ihtiyaçları arasında 
Güney Çevre Yolu Projesi 
olduğunu belirtti. Konal, ko-

nuya dair Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanlığı'nın 2024 
bütçe görüşmelerinde söz 
alarak Giresun'un ulaşım 
projelerine vurgu yaptı.

Mi l let ve ki l i  Konal,  
Güney Çevre Yolu'nun eko-
nomik ve stratejik açıdan 
büyük önem taşıdığını vur-

gulayarak, projenin bir an 
evvel başlatılması ve ta-
mamlanması gerektiğini 
ifade etti. Ayrıca, Ulaştır-
ma ve Altyapı Bakanı'na 
seslenen Konal, engin tec-
rübelerine güvendiğini be-
lirterek, yapılacak çalış-
malardan ötürü şimdiden 
teşekkürlerini iletti.

Demiryolu projesine 
de değinen Konal, iç Ana-
dolu'yu Karadeniz sahiline 
bağlayacak tren yolunun 
en verimli ve ekonomik gü-
zergahının Erzincan-
Sivas tren yolunun Tirebo-
lu güzergahına inmesi ge-
rektiğini söyledi. Bu güzer-
gahın Doğu Karadeniz'in 
orta noktası olan Tirebo-
lu'ya tren yolu getirilme-
siyle, Ordu, Giresun, Trab-
zon, Rize ve Artvin Hopa 
Limanı'na kadar tüm Doğu 
Karadeniz limanlarına 
rahat bir İç Anadolu bağ-
lantısı sağlanabileceğini 
ifade etti. 

(Mehmet Yaşar)

Giresun'da dün mey-
dana gelen şiddetli fırtına, 
yaşamı olumsuz etkiledi. 
Olaylar zinciri içerisinde 2 
kişi yaralanırken, 3 orman 
yangını, 50 çatı uçması 
ve onlarca ağacın devril-
me olayı meydana geldi.

Şiddetli rüzgarın etki-
siyle ağaçlar devrildi ve 

nın çatısının uçması so-
nucu motosiklet sürücü-
sünün yaralandığı anlar, 
güvenlik kamerası kayıt-
larına yansıdı.

İldeki çatı uçması sonu-
cu yaralanan 2 kişinin te-
davisi devam ederken, Gi-
resun Valisi Mehmet Fatih 
Serdengeçti, yaralanan 
bir vatandaşı Giresun Eği-
tim ve Araştırma Hastane-
si'nde ziyaret etti. Şiddetli 
fırtına nedeniyle oluşan 
hasarın giderilmesi için ça-
lışmalar sürüyor.

TİREBOLU’DA YOL
KAPATILDI

Valilikten yapılan açık-
lamada, Tirebolu ilçesinin 
kıyı şeridinde denizin yük-
selmesi nedeniyle kara-
yolunun araç trafiği için 
tehlikeli olduğu belirtilerek 
yolun trafiğe kapatıldığı 
aktarıldı. (Gülsen Dikgöz)

bazı binaların çatıları 
uçtu. Çatılardan düşen 
parçalar nedeniyle 2 kişi 
yaralandı. Bu anlar bir gü-
venlik kamerasına yansır-
ken, motosiklet sürücüsü-
nün çatı parçalarının altın-
da kalmaktan son anda 
kurtulma görüntüleri, ola-
yın vahametini ortaya 

koydu.
Gün boyunca il gene-

linde 112 Acil Çağrı Mer-
kezi'ne, 3 orman yangını, 
50 çatı uçması, 1 yol ka-
panması ve ağaç devril-
mesi olmak üzere onlar-
ca ihbar geldiği belirtildi. 
Giresun'un Nizamiye Ma-
hallesi'nde bir apartma-

AK Parti'de 31 Mart 
2024 tarihinde yapılacak 
olan yerel seçimler için be-
lediye başkan aday aday-
ları için temayül yoklaması 
tamamlandı. Tüm Türki-
ye'de olduğu gibi Gire-
sun'da da AK Parti'nin çe-
şitli kademelerinde görev 
yapanlar elektronik ortam-
da belediye başkan aday 
adayları için oylarını kul-
landılar.

Giresun'da temayüle 
partililer büyük ilgi göster-
di. 20 ilçede toplam 150 
bin teşkilat mensubunun 
oy kullanma hakkı vardı. 

Temayüle katılım oranı 
yüzde 80'i buldu.

Her İlçe Kendi Adayları 
İçin Oy Kullandı

Temayül yoklamasında 
her ilçe kendi adayı için oy 
kullandı. Belirlenen statüye 
göre AK Partili belediyelerin 
bulunduğu ilçelerde teşkilat 
üyeleri 2 şer isim, AK Partili 
belediyelerin bulunmadığı 
yerler için ise 3 isim yazdı-
lar.

Keşap’ta Aday Adayı 
Yok

Temayül yoklamasında 
en ilgi çeken ilçe Keşap 
oldu. Bu ilçede mevcut Be-

lediye Başkanına karşı her-
hangi bir aday adayı çık-
madı. Ancak teşkilat üyele-
ri yine de bu ilçe için iki isim 
yazdılar. En fazla aday ada-
yının çıktığı yer ise Bulan-
cak ilçesi oldu.

Aday Belirleme Süreci 
Başladı

AK Parti'de sona eren 
temayül yoklamasının ar-
dından sıra aday belirle-
meye geldi. Parti genel 
merkezi yaptıracağı kamu-
oyu araştırmasının ardın-
dan be lediye başkan 
adaylarını netleştirecek. 

(Dursun Onur)

cadele laboratuvarı kuru-
lacağını duyurdu.

Tarım ve Orman Baka-
nı İbrahim Yumaklı'nın tali-
matları doğrultusunda alı-
nan kararla, Samsun’dan 

AK Parti Giresun Millet-
vekili Ali Temür, fındıkta za-
rarlı kahverengi kokarca 
ile mücadele kapsamında, 
Fındık Araştırma Enstitüsü 
bünyesinde biyolojik mü-

Adaylar belli oluyor
AK Parti Giresun'da Temayül Yoklaması Tamamlandı

Bir fırtına tuttu bizi
Giresun'da Şiddetli Fırtına Felaketi: 2 Yaralı, 3 Orman Yangını, 50 Çatı Uçması ve Ağaç Devrilmesi “Ekonomik ve stratejik

açıdan büyük önem taşıyor”
MHP Giresun Milletvekili Konal, Ulaştırma

ve Altyapı Bakanı'na Çağrıda Bulundu

Fındık Zararlısına Karşı Önlem Alınıyor

zararlı türün popülasyonu-
nu kontrol altına almak ve 
üreticilere ekonomik zara-
rın önüne geçmek amacıy-
la alındığını ifade etti.

Karadeniz Bölgesi'nde 
ikinci biyolojik mücadele la-
boratuvarının Giresun'a ku-
rulacak olmasından dolayı 
Tarım ve Orman Bakanı 
İbrahim Yumaklı'ya teşek-
kür eden Milletvekili Te-
mür, ilin ekonomik çıkarları 
için hayati öneme sahip 
olan bu projeye verilen des-
tekler için memnuniyetini 
dile getirdi.

(Dursun Onur)

sonra Karadeniz Bölge-
si'nde kurulacak ikinci bi-
yolojik mücadele laboratu-
varı Giresun'da faaliyete 
geçecek.

Milletvekili Temür, kah-
verengi kokarca zararlısı-
nın fındıkta ve diğer tarım 
ürünlerinde oluşturduğu 
tahribata karşı alınacak ön-
lemler doğrultusunda ya-
pılan değerlendirme sonu-
cunda laboratuvarın kurul-
masına karar verildiğini be-
lirtti. Laboratuvarda, zarar-
lı ile mücadelede kullanıla-
cak samuray arıcığı üreti-
lecek. Temür, bu önlemin 
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mıza kazandırıyoruz. Şeh-
rimizde yenilenen yeni cad-
deler, asfaltlanan yollar kal-
dırımlar, tretuvarlar, aydın-
lanan sokak lar, park, 
bahçe, donatı alanları ya-

parak artık modern bir ya-
şamı paylaşıyoruz. Bun-
dan sonraki süreçte de 
daha güzel işler yapmaya 
ve kentimizi daha da gü-
zelleştirmeye devam ede-

ceğiz.” dedi.
Başkan Şenlikoğ lu, 

daha önce prestij cadde 
kapsamında Pazar Cad-
desi, Nihatbey Caddesi ve 
Fatih Caddesi’nde yenile-

me çalışması yaptıklarını, 
aynı şekilde Boztekke Cad-
desi’nde de yenileme ça-
lışmalarının devam ettiğini 
sözlerine ekledi. 

(Dursun Onur)

TBMM Genel Kurulu, 
yeni evlenen gençlere 150 
bin lira faizsiz kredi sağla-
yacak Aile ve Gençlik 
Fonu'nun ku rulmasını 
onayladı. Fon, Hazine ve 
Maliye Bakanlığı'na bağlı 
olacak ve petrol, doğal 
gaz, maden gelirlerinin 
yüzde 20'si fona aktarıla-
cak.

Yeni Evli Gençlere Fa-
izsiz Kredi Desteği

Aile ve Gençlik Fonu 
Kanun Teklifi'nin TBMM 
Genel Kurulunda kabul 
edilmesiyle, yeni evlenen 
gençlere 150 bin lira faizsiz 
kredi sağlanacak. Kredi, ilk 
iki yıl ödemesiz olup, dört 
yıl içinde geri ödenecek. 
Bu destek, genç çiftlerin 
mali yükünü hafifletmeyi 
amaçlıyor.

Fonun Yapılandırılması 
ve Gelir Kaynakları

Aile ve Gençlik Fonu, 
Hazine ve Maliye Bakanlı-
ğı'na bağlı olarak kurula-
cak. Fonun gelir kaynağı 
olarak petrol, doğal gaz ve 

Türkiye genelinde yaygın-
laştırılacak. Bu genişleme, 
ülke çapında daha fazla 
yeni evli çifte ulaşmayı ve 
onların ekonomik olarak 
güçlenmelerini hedefliyor.

Etiketler: Aile ve Genç-
lik Fonu, Faizsiz Kredi, 
TBMM, Hazine ve Maliye 
Bakanlığı, Petrol Gelirleri, 
Doğal Gaz, Maden Kay-
nakları. (Haber Merkezi)

maden kaynaklarının ge-
lirlerinin yüzde 20'si belir-
lendi. Bu kaynakların, 
fonun sürdürülebilirliği ve 
genç çiftlere sağlanacak 
destek için önemli bir rol 
oynayacağı öngörülüyor.

Başvuru Süreci ve 
Kredi Miktarının Artışı

Fona başvurular inter-
net üzerinden yapılacak, 
böylece genç çiftlerin baş-

vuru süreci kolaylaştırıla-
cak. Ayrıca, kredi miktarı-
nın her yıl artırılması plan-
lanıyor. Bu, zaman içinde 
enflasyon ve yaşam mali-
yetlerindeki artışa paralel 
bir destek sağlayacak.

Uygulamanın Yaygın-
laştırılması

İlk etapta deprem böl-
gesinde uygulanacak olan 
fon, ilerleyen dönemlerde 

Giresun Belediyesi ta-
rafından, her mevsimi ayrı 
bir güzelliğe sahip şehrimi-
zi çok daha güzel bir görü-
nüme kavuşturmak için 
şehir merkezinde başlatı-
lan kentsel tasarım ve 
cadde yenileme çalışma-
ları devam ediyor.

Yollar, caddeler ve bul-
varların bir kentin aynası ol-
duğu prensibiyle çalışan 
belediye, modern yaşamı 
vatandaşlarla paylaşıyor.

Bu kapsamda Çıtlakka-

le Mahallesi Sönmez Cad-
desi’nde başlatılan cadde 
yenileme çalışmalarında 
sona gelindi. Batlama de-
resi kenarında bulunan 
caddenin 800 metrelik bö-
lümünde ilk etapta Beledi-
ye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu’nun girişimleriyle 
DSİ tarafından dere tarafı-
na taş duvar yapılarak cad-
denin genişletilmesi sağ-
landı. Ardından ise beledi-
ye ekipleri tarafından alt-
yapı çalışmaları tamam-

landı, rögar kapakları as-
falt kotuna getirildi, mo-
dern ve geniş kaldırımlar 
yapıldı, eski zemin kazına-
rak asfalta hazır hale geti-
rildi. Asfalt çalışmasının ta-
mamlanmasının ardından 
ise caddenin araç ve yaya 
kullanımına açılacağı bildi-
rildi.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
yaptığı açıklamada: “Bir 
caddemizi daha şehrimize 
yakışır şekilde dönüştüre-
rek kıymetli vatandaşları-

Giresun Liman Mü-
dürü Murat Solak, Gire-
sun Limanı’na ilk kontey-
ner gemisinin geldiğini 
belirterek, “Limanın ticari 
sirkülasyonu artacak, is-
tihdama olumlu yansıya-
cak, bölge ekonomisine 
katkı sağlayacak ve Gi-
resun bazlı Türkiye ihra-
catını da yükseltecek” 
dedi.

Solak, liman sahasın-
da, yerel gazete temsilci-
leriyle buluşarak, Gire-
sun Limanı’nda yaptıkla-

rı çalışmalar hakkında de-
taylı bilgiler verdi.

Gi resun Limanının 
artık konteyner gemileri-
nin uğrak noktası olacağı-
nı kaydeden Solak, “Gire-
sun Limanı için dünyanın 
en büyük konteyner taşı-
macılığı yapan firmalar-
dan MSC ( Mediterranean 
Shipping Company) ile 
uzun süren görüşmeler ne-
ticesinde anlaşma sağla-
dık. Limanımıza ilk kon-
teyner gemisi geldi. MSC 
firması konteyner hattına 

bundan böyle Giresun Li-
manı’nı da ekleyerek dü-
zenli seferler yapacak. 
Konteyner hattı bölgede 
faaliyet gösteren ithalat 
ve ihracatçı firmalarının 
lojistik maliyetlerini dü-
şürecek, ticari sirkülas-
yonu artıracak, istihda-
ma olumlu yansıyacak, 
bölge ekonomisine katkı 
sağlayacak ve Giresun 
bazlı Türkiye ihracatını 
da yükseltecek” değer-
lendirmesinde bulundu. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun’da 4. Organi-
ze Sanayi Bölgesi’nin 37 
hektar alan üzerine kurul-
masına karar verildi.

Giresun 4.Organize Sa-
nayi Bölgesi Müteşebbis 
Heyeti Vali Mehmet Fatih 
Serdengeçti başkanlığın-
da toplandı.

Toplantıda; “Müteşeb-
bis Heyet Başkanı, Yöne-
tim Kurulu Başkanı ve Yö-
netim Kurulunda Eksik 
Üye Seçimi, Organize Sa-
nayi Bölgeleri Üst Kurulu-
na (OSBÜK) Üye Seçimi, 
Mekânsal Yönetim ve Diji-
talleşme Projesi Sistemi 
(MEYDİP) Kullanıcı Seçi-
mi ile Arazi Devri Talebi, 
Kamulaştırma ve Ödenek 
Talebi” gündem maddeleri 
başta olmak üzere organi-
ze sanayi bölgesinin geli-
şimi ve projeleri üzerine 
detaylı bir değerlendirme 
yapıldı.

Val i  Ser den geç t i ,  

4.OSB'nin çalışmaları hak-
kında yönetim kurulu üye-
lerinden brifing alarak böl-
genin kuruluş süreci, yer 
seçimi, taşınmazlar ve 
mevcut projeler hakkında 
bilgi edindi.

Yer seçimi ile ilgili; Gö-
rele ilçesinin Çavuşlu Bel-
desi mevkiinde yaklaşık 
37 hektarlık alanın Orga-
nize Sanayi Bölgesi olarak 
belirlendiği ve içerisinde 

21’i kamu, 14’ü şahıs 
olmak üzere toplam 35 
adet taşınmazın yer aldığı 
bilgisi aktarıldı.

Toplantıda eksik olan 
iki yönetim kurulu üyesi de 
belirlendi. Vali Mehmet 
Fatih Serdengeçti birinci 
üye olarak seçilirken, ikin-
ci üye olarak Görele Bele-
diye Başkanı Ahmet Sü-
leymanoğlu oy birliğiyle 
kabul edildi.

Ayrıca OSBÜK'e üye 
seçimi de yapılarak, Baş-
kan Ahmet Süleymanoğlu 
asil üye olarak belirlendi, 
Akın İmat ise yedek üye 
olarak seçildi. Yönetim Ku-
rulu Toplantısı'nda ise Vali 
Mehmet Fatih Serdengeç-
ti Yönetim Kurulu Başka-
nı, Ahmet Süleymanoğlu 
ise başkan vekili olarak se-
çildi. 

(Giresun Valiliği)

Modern yaşamı vatandaşlarımızla paylaşıyoruz

Giresun Limanı Türkiye'nin
ihracatını yükseltecek!

4. OSB'nin kurulacağı yer belli oldu!

Evlilik Kredisi Yasalaştı!

Ordu Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından hayata ge-
çirilen Büyük Melet Projesi, 
kente modern bir yaşam 
alanı kazandırıyor.

Proje kap sa mın da, 
Melet Irmağı'nın kıyısında-
ki 58 bin 450 metrekarelik 
alan, yürüyüş yolları, yeşil 
alanlar, rekreasyon alanla-
rı ve parklarla yeni bir görü-
nüme kavuşturuluyor.

Hemşehrilerin Vazge-
çilmezi Oldu

Yürüyüş yapmak, spor 
yapmak, dinlenmek ve sos-

Çalışmalar Devam Edi-
yor

Büyük Melet Projesi'nin 
3. etabı kapsamında, 32 
bin 450 metrekare yeşil 
alan, 920 metre kıyı yürü-
yüş yolu, 1 adet kafeterya, 
2 adet çocuk oyun ve fıt-
ness alanı, çok amaçlı spor 
alanları, 420 araçlık oto-
park, kuru havuz, toplan-
ma ve etkinlik alanları, kent 
mobilyalarının yanı sıra ay-
dınlatma ve peyzaj yapım 
işi çalışmaları devam edi-
yor. (Haber Merkezi)

yalleşmek için ideal bir 
ortam sunan Büyük Melet 
Projesi, kısa sürede hem-
şehrilerin vazgeçilmezi 
oldu.

Proje İle İlgili Görüşler
Proje ile ilgili görüşlerini 

dile getiren Karapınar Ma-
hallesi Muhtarı Nihat Bay-
han, "Sayın Bakanımız 
güzel bir Melet Projesi baş-
lattı. Daha önce hiç kimse-
nin akıl edemediği bir pro-
jeyi adeta bize hibe etmesi 
bizi çok mutlu etti. İlerleyen 
süreçlerde projenin devam 

etmesi adı altında bizlerle 
güzel şey ler konuştu. 
Güzel şeyler kattığı için 
Sayın Bakanıma ve ekibi-
ne Karapınar Mahallesi 
adına çok teşekkür ediyo-
rum. Burada mükemmel 
bir sirkülasyon var. Burada 
yazın oturmaya yer bula-
mıyoruz. Böyle bir duru-
mun yaşanmasından dola-
yı da mutlu oluyorum. Bu-
rası serin ve ferah bir yer 
oldu. Burası Sayın Bakanı-
mızın bize hediyesidir." 
dedi.

Ordu'nun Yeni Yaşam Alanı: Büyük Melet Projesi
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Nurdan YILMAZ

Konu:
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KURUMSAL KİMLİK
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KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

D VİTAMİNİ

AK Parti Giresun Mer-
kez İlçe Başkanı Ekrem 
Faruk Civelekoğlu, Cum-
huriyet Halk Partisi Gire-
sun Merkez İlçe Başkanı 

yen CHP bizi anlayabilsey-
di en azından bir kez dahi 
iktidar olabilirdi. Biz yine 
de sabırla iktidar yüzü gö-
remeyen CHP'ye yaptıkla-
rımızı anlatmaya devam 
edeceğiz. Sayın Bektaş ka-
bullenemiyor. Sayın Bek-
taş’ın uykuları kaçıyor. Be-
lediye Başkanımız Aytekin 
Şenlikoğlu, güzel Gire-
sun’umuz için ne zaman 
bir çivi çaksa çekicinin sesi 
başka bir yerden duyulu-
yor” dedi.

Giresun Belediyesi büt-
çesinin her yıl katbekat art-
tığının, bu bütçenin de doğ-
rudan yatırıma dönüştüğü-
nün altını çizen Civelekoğ-
lu, “Sizin dönemi de biliyo-
ruz. Ülkemiz son 4,5 yılda, 
pandemi, deprem ve sel fe-
laketleriyle uğraştı. Tüm 
bunlara rağmen Giresun 
Belediyemiz, şehrimize 2 
Milyar TL’yi aşkın yatırım 
yaptı. Tekrar söylüyoruz 
her dönemin bir ekonomik 
durumu var. Sizin dönem-
de bütçenin iki katı borç bu 
dönemde ise bütçenin ya-

Murat Bektaş’a sert cevap 
verdi. Civelekoğlu, “AK 
Parti iktidarlarının icraatla-
rını takip dahi edemeyen 
CHP bizi anlayabilseydi en 

rısı kadar bir borç var. 
Bunun karşılığında Gire-
sun Belediyesi, son 4,5 
yılda Giresun şehrine 2 Mil-
yar TL’yi aşkın yatırım yap-
mıştır. İflas eden bir bele-
diye, bu yatırımları nasıl 
gerçekleştirsin. Hesapları 
tutmayan hesap uzmanlı-
ğına girişen Sayın Murat 
Bektaş, geçmiş dönemde 
yapılan borcun karşılığın-
da ne yapıldığının hesabı-
nı verebiliyor mu? Sayın 
Bektaş bu soruya cevap 
veremezken, har vurup 
harman savurdukları dö-
nemin üzerini kapatmak is-
tiyor. Sayın İlçe Başkanı-
nın bu hesabı da tutmadı. 
Basit söylemler, Giresun 
halkını kandırmaya yöne-
lik ifadeleri kesinlikle kabul 
etmiyoruz. Zaten sokağın 
sesini duyabiliyoruz. Gire-
sun “Gönül Belediyeciliği-
ni” sevdi. İnşallah daha 
nice güzel yatırımlar yapa-
cağız ve Sayın Bektaş’ta 
bunları eleştirmeye de-
vam edecek” diye konuş-
tu. (Dursun Onur)

azından bir kez dahi iktidar 
olabilirdi. Biz yine de sabır-
la iktidar yüzü göremeyen 
CHP'ye yaptıklarımızı an-
latmaya devam edeceğiz” 
dedi.

AK Parti Giresun Mer-
kez İlçe Başkanı Ekrem 
Faruk Civelekoğlu, Gire-
sun Belediyesi’nin son 4,5 
yılda şehre kazandırdığı 2 
Milyar TL’yi aşkın yatırımı 
kıskandığını, bu devasa ka-
zanımların ise Cumhuriyet 
Halk Partisi Giresun Mer-
kez İlçe Başkanı Murat 
Bektaş’ın uykularını kaçır-
dığını kaydetti.

Civelekoğlu, yaptığı ya-
zılı açıklamada, “Sayın 
Bektaş’ın ifade ettiği, aklı-
na takıldığı ne varsa birçok 
kez cevap verdik, vermek-
ten geri durmadık ve yine 
de anlatmaya devam ede-
ceğiz ta ki anlayana kadar 
da anlatmakta kararlıyız. 
Lâkin anlayana sivrisinek 
saz anlamayana davul 
zurna az demiş atalarımız. 
AK Parti iktidarlarının icra-
atlarını takip dahi edeme-

Göreve geldiği günden 
bu yana çocuklar ve genç-
ler için önemli projeleri ha-
yata geçirmesi ve şehre 
kazandırdığı yeni sosyal 
yaşam alanlarıyla dikkat-
leri çeken Giresun Beledi-
ye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu bunlara bir yenisini 
daha ekledi.

Bu kapsamda, Çıtlak-
ka le Mahal lesi Barış 
Manço Parkı’nda çocukla-
rın sosyal ve sportif faali-
yetlerle keyifli zaman ge-
çirebilmeleri için ‘Trafik 
Eğitim Parkuru ve Çocuk 
Sokağı’ açıldı.

Coşkulu bir şekilde ger-
çekleşen ve her yaştan ki-
şilerin katıldığı açılış orga-
nizasyonunda Başkan 
Şenlikoğlu açılış için ço-
cuklarla birlikte alana giriş 
yaptı, oyun alanlarında ço-
cuklarla birlikte uzun süre 
eğlenceli dakikalar geçir-
di.

Trafik Eğitim Parkuru 

yerek kendileriyle yakın-
dan ilgilendi.

Başkan Şenlikoğlu, açı-
lışta yaptığı konuşmada 
ise: “Görüyorum ki, ço-
cuklarımız çok mutlu oldu. 
Bu dünya onlarla güzel. 

ve Çocuk Sokağı’nda; 
amfi tiyatro, renkli çark, bi-
siklet yolu, voleybol, bas-
ketbol, futbol sahası ile pu-
sula, twister, dama, sek 
sek, zıpzıp, yılan, iz peşin-
de, dönence oyun alanları 

Bizim de amacımız çocuk-
ları sevindirmek. Bugün ço-
cuklarımızın keyifli vakit 
geçirebilecekleri, güvende 
hissedebilecekleri bir ala-
nın açılışını gerçekleştiri-
yoruz. Bu düzenlemeyi ilk 
olarak Aksu Mahallesi’nde 
hayata geçirmiştik ve ço-
cuklarımızın yoğun ilgisi ol-
duğunu gözlemledik. Ma-
halle sakinlerinden de 
büyük övgü aldık. Bu pro-
jemizi diğer mahallelerimi-
ze de yayacağız. Bu alan-
ların hepsi günün her saati 
çocuklar başta olmak 
üzere tüm hemşehrilerimi-
zin güvenli ve konforlu kul-
lanabilecekleri şekilde di-
zayn edildi. Hep birlikte 
sahip çıkalım, koruyalım. 
Trafik Eğitim Parkuru ve 
Çocuk Sokağı’mızın ma-
hallemize, şehrimize, aile-
lerimize ve geleceğimizin 
teminatı olan çocuklarımı-
za hayırlı olmasını diliyo-
rum” dedi. (Dursun Onur)

bulunuyor.
Belediye Başkanı Ay-

tekin Şenlikoğlu mutluluk-
ları gözlerinden okunan 
çocuklar için; “Onların sev-
gisi karşısında mutlu ol-
mamak mümkün değil” di-
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“Kıskanıyor, Kabullenemiyor, Uykuları Kaçıyor!" İntikali yapılmamış
arazi sahiplerine uyarı!

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Kara’ndan inti-
kali yapılmamış arazi sahiplerine uyarı geldi.

Karan, yaptığı açıklamada, Çiftçi Kayıt Sistemi Yö-
netmeliği’nde yapılan değişiklikle, ÇKS’ye kayıtlı olma-
yan ama tarımsal üretim yapılan alanların tamamının 
kayıt altına alınacağını belirterek, “Tarımsal faaliyet ya-
pılan ancak mülkiyet ve mirasçılık sorunu nedeniyle 
kayıt yapılamayan alanlar ‘taahhütname’ belgesi ile 
kayıt altına alınabilecek. Böylece mülkiyet ve mirasçılık 
sorunları sebebiyle desteklerden faydalanamayan üreti-
ciler de tarımsal desteklerden yararlanabilecek” dedi.

Başvuru yapılan arazide, kendine ait hissesi olma-
ması durumunda hissedarlarla yapılmış kira sözleşme-
sinin ya da taahhütnamenin istenileceğini hatırlatan 
Karan şunları kaydetti:

“Bu arazinin verasetten iştirak olup, hisse oranları 
belli olmaması durumunda tüm hissedarlarla yapılmış 
kira sözleşmesi ya da taahhütname istenecek. Taahhüt-
nameye konu arazilere ilişkin ÇKS kayıtları üretim yılı-
nın mart ayı içerisinde 15 gün süreyle il ve ilçe müdürlük-
leri ile muhtarlıklarda askıya çıkarılacak. Hissedar 
ve/veya mirasçılar haricinde daha sonra yapılacak iti-
razlar değerlendirmeye alınmayacak.” (Mehmet Yaşar)Çocuklarımızın mutluluğu bizim mutluluğumuz

2023’in ilk on ayında Meclis’e gelen ziyaretçi sayı-
sı 294 bin 522 oldu. En fazla misafiri Ekim ayında ağır-
layan TBMM’yi günde ortalama 972 kişi ziyaret etti.

Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) Başkanvekili 
Bekir Bozdağ, Meclis Yerleşkesi'ni ziyaret eden kişi 
sayısını açıkladı. Buna göre 2023’ün ilk on ayında 
Meclis'i 294 bin 522 kişi ziyaret etti. Seçim döneminde 
en düşük ziyaretçi sayısının yaşandığını belirten Boz-
dağ, en yüksek ziyaretin ise ekim ayında gerçekleşti-
ğini vurguladı. On aylık dönemde Meclis'in günlük or-
talama ziyaretçi sayısı 972 oldu.

Elips Haber’den Selim Ercan’ın haberine göre, 
CHP Adıyaman Milletvekili Av. Abdurrahman Tutde-
re’nin soru önergesine yanıt veren Bozdağ, 28. 
Dönem Genel Milletvekili Seçimleri ile Cumhurbaşka-
nı seçiminin yapıldığı mayıs ayında TBMM yerleşke-
sine yapılan ziyaretçi sayısının diğer 10 aya göre 
daha az olduğunu belirtti. Bozdağ, mayıs ayında 10 
bin 313 kişinin TBMM yerleşkesine geldiğini kaydetti.

TBMM’ye ziyaretçi sayısına ilişkin aylara göre ayrı 
ayrı bilgi veren Bozdağ, Meclis’e en yoğun ilginin ya-
şandığı ayın ekim olduğunu ifade etti. TBMM Başkan-
vekili Bozdağ, Meclis’i ekim ayında 49 bin 781 kişinin 
ziyaret ettiğini aktardı.

TBMM Başkanvekili Bozdağ, 2023’ün ilk on ayın-
da Meclis’e gelen ziyaretçi sayısına ilişkin şu bilgileri 
verdi:

Ocak: 42 bin 465, Şubat: 17 bin 51, Mart: 35 bin 
832, Nisan: 13 bin 140, Mayıs: 10 bin 313, Haziran: 42 
bin 358, Temmuz: 45 bin 40, Ağustos: 18 bin 742, 
Eylül: 19 bin 800, Ekim: 49 bin 781.

TBMM Başkanvekili Bekir Bozdağ, yılın ilk on 
ayında Meclis’e gelen ziyaretçi sayısının 294 bin 522 
olduğunu bildirdi. Böylelikle on aylık sürede Meclis’in 
günlük ziyaretçi sayısı 972 oldu. (Haber Merkezi)

Meclis'i 10 ayda 300 bine
yakın kişi ziyaret etti

Çotanak Off-Road Kulübü, Şırnak'ta Gönül Köprüsü Kuruyor

Çotanak Off-Road Ku-
lübü, terörden arındırılmış 
Doğu ve Güneydoğu ille-

TÜGVA Giresun işbirliğiyle 
gerçekleştireceği organi-
zasyona Türkiye'nin çeşitli 
bölgelerinden off-road se-
verleri bir araya getirecek. 
Çotanak Off-Road Kulübü 
Başkanı Akın Aras, etkinlik 
kapsamında Şırnak'ta off-
road araçlarıyla şehir turu 
atılacağını, terörden te-
mizlenmiş bölgelere çıkıla-
cağını ve çeşitli etkinlikler 
düzenleneceğini belirtti. Ay-
rıca, etkinlikte araçlara Fi-
listin bayrağının da takıla-
cağını ve İsrail'in Gazze'ye 
uyguladığı soykırıma dik-
kat çekileceğini ifade etti.

TÜGVA Giresun İl Baş-

riyle Giresun arasında 
'Gönül Köprüsü' kurmaya 
devam ediyor. Diyarbakır 

kanı Mümtaz Aydın ise or-
ganizasyonun terörden 
arındırılmış bölgelere yö-
nelik önemli bir adım oldu-
ğunu vurgulayarak, Şırnak 
ve Cizre'de gerçekleştiri-
lecek Off-Road şehir turla-
rında araçlara Filistin bay-
rağı takılacağını kaydetti. 
Etkinlik, Giresun'dan hare-
ketle 28 Kasım'da başla-
yacak ve 2 Aralık'a kadar 
devam edecek. Off-Road 
severler, Şırnak ve Gire-
sun arasında dostluk köp-
rüleri kuracakları etkinlikle 
ilgili heyecanlı bir hazırlık 
sürecine giriştiler. 

(Sabri Yücel)

ve Siirt'ten sonra Şırnak'ta 
5 günlük bir etkinlik düzen-
le yecek o lan ku lüp,  
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Giresun Üniversitesi 
Diş Hekimliği Fakültesi 
2023-2024 Akademik Yılı 
Beyaz Önlük Giyme Töre-
ni, Şehit Ömer Halisdemir 
Konferans Salonunda dü-
zenlenen programla ger-
çekleştirildi.

Tören, Diş Hekimliği Fa-
kültesi öğrencisi Mert Ali 
Şenkaynağı’nın gitar solo-
su ve ardından Giresun 
Üniversitesi Konservatuar 
Öğretim Üyelerinin müzik 
dinletisi gerçekleştirildi.

Giresun Üniversitesi 
Rektör Yardımcısı ve Diş 
Hekimliği Fakültesi Dekan 
Vekili Prof. Dr. Hüseyin 
Şahin konuşmasına, özve-
ri ile çalışan emektar aka-
demik ve idari personele te-
şekkür ederek başladı.

Prof. Dr. Şahin, “Fakül-
temiz 207 öğrenciyle eği-
tim yolculuğuna devam edi-

yor. Akademik kadromuzu 
güçlendirmek için ve fakül-
temizin eğitim- öğretim fa-
aliyet lerini geliş tirmek 
adına çalışmalarımıza 
devam ediyoruz. Bu çalış-
malarımızın odağında ise 
ülkemizin çeşitli bölgele-
rinden buraya gelen, anne 
ve babalarının gözbebeği 
olan değerli öğrencilerimiz 
yer almaktadır. Bugün bu-
rada toplanmamızın ge-
rekçesi, öğrencilerimizi 
mesleki mensubiyetin bir 
nişanesi olan beyaz önlük-
le buluşturmaktır. Beyaz 
önlük, üzerinde birçok an-
lamı da birlikte taşımakta-
dır. Bu anlamın felsefi bir 
yönü olduğu kadar realite-
ye evrilen birçok manası 
da bulunmaktadır. Beyaz 
önlüğü giyen bir diş hekimi 
bulunduğu çevreye konuş-
masına gerek kalmadan 

birçok mesaj verir. Konuş-
masına gerek kalmaz zira 
bu mesajı tanımlayacak 
sözcükler kimi zaman lü-
gatlara sığmaz” dedi.

Programda konuşan Gi-
resun Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Yılmaz Can ise, 
“Bugün burada bulunmak-
tan dolayı çok mutlu oldu-
ğumu belirtmek istiyorum. 
Geride bıraktığım 4 yıl için-
de en çok mesai harcadı-
ğım iki fakülte oldu. Tıp fa-
kültesi ve hastanesi ile diş 
hekimliği fakültesi ve has-
tanesi. Fakültemiz, göreve 
başladığımda yalnızca 3 
akademisyeni olan ve nite-
likli bir eğitim binası bulun-
mayan bir fakülte duru-
mundaydı. Kolları sıvadık 
ve hızla diş hekimliği fakül-
tesindeki akademisyen sa-
yımızı arttırdık. Hemen ar-
dından müracaat edip öğ-

renci kabulüne başladık. 
Bu zamanın özellikle de 
pandemi dönemine denk 
gelmesi sebebiyle hem biz 
hem de fakül temizde 
görev yapacak olan aka-
demisyenlerimiz büyük sı-
kın tı lar la kar şı laş tık. 
Ancak hem akademisyen-
lerimizin hem de bilhassa 
maddi olarak Giresun hal-
kının desteğiyle bu sıkıntı-
larımızı aştık ve bugün bu-
radayız. 4 yıl önce 3 aka-
demisyeni olan bir fakülte-
yi bugün 207 öğrencisiyle 
eğitim öğretime devam 
eden ve Giresun şehrine 
sağlık hizmeti veren bir fa-

kül te ye dö nüş tür mek 
benim için çok ama çok 
büyük bir mutluluk kayna-
ğı. Bu vesileyle beyaz 
önlük giyecek gençlerimizi 
ve ailelerini kutluyorum, he-
pinize başarılar diliyorum. 
Kıymetli mesai arkadaşla-
rıma özverili çalışmaları 
için teşekkür ediyorum.” di-
yerek sözlerini noktaladı.

Yoğun katılımla gerçek-
leşen program, Giresun 
Üniversitesi Diş Hekimliği 
Fakültesi öğrencilerinin 
beyaz önlüklerini giymesi 
ve hatıra fotoğrafı çekimi-
nin ardından son buldu. 

(Mehmet Yaşar)

Savaşlarda yaşamla-
rını yitiren, yaralanan, 
öksüz kalan çocuklara at-
fedilen sergi, 30 Kasım 
Per şem be gü nü ne 
kadar açık kalacak

Giresun Üniversite-
si’nde “20 Kasım Dünya 
Çocuk Haklar Günü”nde 
Çocuk Hakları Uygula-
ma ve Araştırma Merke-
zi ile Görsel Sanatlar Eği-
timi Topluluğu işbirliğiy-
le, Eği tim Fakül tesi 
Güzel Sanatlar Eğitimi 
Bölümü lisans ve yüksek 
lisans öğrencileri, öğre-
tim üyeleri ve Giresun 
görsel sanatlar öğret-
menlerinin çocuk temalı 
resimlerinden oluşan 
karma resim sergisi dü-
zenlendi.

Rektörlük Fuaye sa-
lonunda beğeniye sunu-
lan sergide, Dünya 
Çocuk Hakları Günü ne-

deniyle; yağlıboya, sulubo-
ya, monotipi baskı, gravür 
ve kologram çalışmaların-
dan oluşan 34 eser yer 

aldı.
Savaşlarda yaşamları-

nı yitiren, yaralanan, öksüz 
kalan çocuklara atfedilmiş 

olan sergi, 30 Kasım Per-
şembe gününe kadar 
açık kalacak. 

(Giresun Üniversitesi)

Cumhuriyet Halk Parti-
si Merkez İlçe Başkanı Av. 
Murat Bektaş Salı günü ya-
pılan meclis toplantısında 
AKP-MHP oyları ile kabul 
edilen bütçe ile ilgili eleşti-
rilerini sunarken, Belediye 
Başkanı Şenlikoğlu’nu 
eleştirdi.

Bektaş açıklamasında 
“Belediye idarecileri büt-
çenin yaklaşık %55 artırıl-
masını büyük bir marifet 
olarak lanse etmeye çalış-
maktadırlar. Oysaki bele-
diye borç batağına düş-
müş geride kalan 4,5 yılda 
iflas edecek seviyeye geti-
rilmiştir. Bugün belediyeyi 
dışarıdan malzeme ala-
mayacak noktaya getiren 
ida re ci ler mu ha se be 
oyunları ile seçim öncesi 
algı yapmaya çalışmakta-
dırlar.

Basın aracılığı ile soru-
yoruz; onaylanan bütçe in-
ce lendiğinde bütünde 
bütçe yaklaşık %55 ora-

nında artırılırken, Fen İşleri 
Müdürlüğü’nün bütçesi 
neden %22 oranında artı-
rılmaktadır. Kaldırımlar çö-
kerken, altyapı ile ilgili so-
runlar devam ederken 
2024 yılında

Fen İşleri’nin bütçesini 
daraltma amacınız nedir?

Bütçe %55 artırılırken 
temiz lik iş leri bütçesi 
neden bu oranın altında ar-
tırıldı? Şehirde temizlik iş-
leri ile ilgili bu kadar şikâyet 
varken temizlik bütçesinin 
daha da daraltılması ne an-
lama gelmektedir?

Bütçesi %36 oranında 
artırılan İtfaiye Müdürlü-
ğü’nün bütçesi %85 ora-
nında artırılan Özel Kalem 
Müdürlüğü kadar değeri 
yok mu?

Soruyoruz bu bütçenin 
içerisinde yargı yoluyla 
geri dönen personellerin 
hakedişleri ayrıldı mı?” 
dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

Diş Hekimleri Beyaz Önlüklerini Giydi

“Geri dönen personellerin hakedişleri ayrıldı mı?”

Savaşlarda hayatını kaybeden ve öksüz kalan çocuklar için



İmtiyaz Sahibi                       :Suna AKBAŞ
S.Yazı İşleri Müdürü  
Sayfa Editörü                       : Mehmet YAŞAR
Muhabir                                : Gülsen DİKGÖZ
                                                           

Tel/Fax: 0454 216 82 99 - 455 0 455

Gsm    : 0 541 211 87 00

Matbaa: Çınarlar Mah. Fevzi Paşa Cad. No:32 
Öndin Pasajı Giresun /Merkez

    :Dursun ONUR Gazetemiz basın meslek ilkelerine uymayı

kendine ilke edinmiştir

Salı ve Perşembe Günleri Yayınlanır

Basıldığı ve İdare Edildiği Yer Abone Koşulları: 6 Aylık 300 TL-1 Yıllık 500TL
Resmi İlan(Sütun cm): 70TL

Adres: Körliman Mah. A. Şükrü Okan Cad.
No:278/A  Zemin Kat. Tirebolu /GİRESUN

28 Kasım 2023
Sayı:745Kuruluş:2010

5 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ

Yeşil Çotanak Gazetesi Matbaası

28 Kasım 2023

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı'nın Resmi 
Gazete'de yayımlanan yeni yönetmeliği, elekt-
rik, su ve gaz sayaçları için muayene ve deği-
şim süreçlerini yeniden düzenliyor.

Yeni Yönetmelik ve Muayene Süreçleri
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Resmi Ga-

zete'de yayımlanan Elektrik, Su ve Gaz Sa-
yaçları Muayene Yönetmeliği ile ölçüm aletle-
rinin denetimini artırıyor. Yönetmelik, bu alet-
lerin muayenelerinin kimler tarafından, nere-
lerde ve nasıl yapılacağını detaylandırıyor. Ay-
rıca, muayenelerin farklı kategorilere ayrılma-
sı, elektrik, su ve gaz sayaçlarının ilk muaye-
ne, periyodik muayene, ani muayene, şikayet 
muayenesi ve stok muayenesi gibi farklı kont-
rol türlerine tabi tutulmasını öngörüyor.

Kullanıcı ve Servis İlişkisi
Bakanlığın il müdürlükleri ve anlaşmalı ser-

visler, sayaç muayenelerini gerçekleştirecek. 
Kullanıcıların, sayaçların muayenesi için ser-
vise getirilmesinden sorumlu olacağı belirtilir-
ken, bu hizmet için Bakanlıktan herhangi bir 
ücret talep edilmeyeceği vurgulanıyor.

Muayenede, sayacın tip onayının olmadı-
ğının veya tip onayını etkileyecek değişiklik ya-
pıldığının tespiti halinde, sayacın muayenesi-
ne devam edilmeyecek ve bu durum muayene 

raporunda belirtilerek gerekli işlemler başla-
tılacak.

Doğal Gaz Sayaçlarının Değişim Süreci
1 Ocak 2014-31 Aralık 2019 arasında pi-

yasaya sürülen doğal gaz sayaçlarının 2025 
yılı sonuna kadar değiştirilmesi gerekiyor. 
Bu tarihler arasında son muayenesi yapılmış 
gaz sayaçlarının listesinin ilgili il müdürlükle-
rine bildirilmesi ve yeni muayeneye uygun sa-
yaçlarla değiştirilmesi zorunlu hale getirili-
yor.

İdari Yaptırımlar ve Yeni Düzenlemeler
Belirlenen süre içinde listeyi bildirmeyen, 

eksik veya hatalı bildiren kullanıcılar için 
idari yaptırımlar uygulanacak. Ayrıca, Ba-
kanlığın Ölçü ve Ölçü Aletleri Muayene Yö-
netmeliği'nde yapılan değişiklikle, elektrik, 
su ve gaz sayaçları bu yönetmelik kapsa-
mından çıkarıldı.

Bakanlık ayrıca, Ölçü ve Ölçü Aletlerinin 
Tamir ve Ayarını Yapacak Kişilere Verilecek 
Yetki Belgesi Hakkında Yönetmeliği'nde de 
değişiklik yaparak, ölçü ve ölçü aletlerinin 
tamir ve ayar hizmetlerini yapacak kişilere ve-
rilecek yetki belgesi ve iş yeri uygunluk bel-
gesi/sicil ve muayene kartı ile ilgili usul ve 
esasları yeniden düzenledi. (Haber Merkezi)

Giresun Belediyesi'nin 
Hayvan Barınağı, yardıma 
muhtaç canların bakım ve te-
davilerini üstlenirken aynı za-
manda onları yeni sahipleriy-
le buluşturarak sevgi dolu yu-
valara kavuşturuyor.

Ekipler, hayvanseverlerin 
ihbarları üzerine harekete ge-
çerek yaralı ve yardıma muh-
taç hayvanları bulundukları 
yerden alıp gerekli bakım ve 
tedavilerini titizlikle gerçek-
leştiriyorlar.

4,5 dönüm arazi üzerine 
kurulu bölgenin en donanımlı 
barınağında 150-200 hayvanı 
barındırma kapasi tesine 
sahip olurken, son üç yılda ba-

pılıyor.
HAYVAN SAHİPLENME

ÇAĞRISI
Giresun Belediye Başkanı Ay-

tekin Şenlikoğlu, barınağın im-
kânlarının çok iyi hale getirdikle-
rini ve koruma altında bulunan 
hayvanların bakım ve tedavileri-
nin düzenli olarak yapıldığını 

rınağa önemli yatırımlar yapı-
lıp, mekânlar modernize edi-
lerek hayvanların bakım ve te-
davileri için gelişmiş olanaklar 
sağlandı.

Giresun Belediyesi Hay-
van Barınağı ve Hayvanat 
Bahçesi bünyesinde röntgen, 
kan sayımı, biyokimya cihaz-
ları, hasta odaları ve hava ste-
rilizasyon cihazları gibi dona-
nımlar bulunuyor. Aylık olarak 
ortalama 15-20 kedi ve 30-35 
köpek barınaktan sahiplendi-
rilirken, veteriner hekimler 
aşı, kısırlaştırma gibi işlemleri 
gerçekleştiriyorlar. Ayrıca, 80 
metrekarelik kedi evi ve hasta 
köpekler için 7 bölümlü yatış 

ifade ederek: “Barınağımız son de-
rece modern ve donanımlı. Bölge-
mizin bu anlamdaki işlevsel barı-
nağına sahip olduğumuzu söyle-
yebiliriz. Barınağımızda sokak 
hayvanlarını rehabilite ediyor, her 
türlü bakımlarını gerçekleştiriyo-
ruz. Can dostlarımızın korunma-
sını sağlıyoruz. Aynı alanda bulu-

alanları da bu alan içerisinde 
yer alıyor.

Giresun Belediyesi Hay-
van Barınağı ve Hayvanat 
Bahçesi aynı zamanda hem 
toplu olarak öğrenciler tara-
fından hem de vatandaşlar ta-
rafından yoğun şekilde ziya-
rete uğruyor.

Diğer yandan, şehirde 
kedi ve köpeklerin kolayca ula-
şabilecekleri şekilde dizayn 
edilen ve hayvanların yoğun 
olarak yaşadığı bölgelere 
monte edilen besleme odak-
ları, özellikle kış aylarında Ve-
teriner İşleri Müdürlüğü ekip-
leri tarafından mama ve su ile 
doldurularak takviyeleri de ya-

nan Hayvanat Bahçesi'nde ziya-
retçilerini ağırlayan çeşitli hay-
vanlarımız var. Hemşehrilerimiz, 
her an barınağımızı ve hayvanat 
bahçemizi ziyaret edebilirler ve is-
tedikleri takdirde buradan can 
dostlarımızı sahiplenebilirler” 
diye konuştu. 

(Dursun Onur)

Giresun Valisi Mehmet Fatih 
Serdengeçti, vatandaşlarımıza 
daha iyi hizmet sunmak ve so-
runları yerinde tespit etmek 
amacıyla gerçekleştirdiği ziya-
retler kapsamında, geçtiğimiz 
gün Kovanlık beldesini ziyaret 
etti.

Kovanlık Belediye Başkanı 
Harun Kalıntaş ile bir araya ge-
lerek beldenin genel durumu, ya-
pılan projeler ve hedeflenen ça-
lışmalar hakkında bilgi alan Vali 
Serdengeçti, sosyal medya he-
sabından ‘Kovanlık'tayız...’ baş-
lığıyla “Sıcakkanlı, çalışkan in-
sanları ve güzel görüntüsüyle 
huzur veren şirin beldemizde 
Belediye Başkanlığımızı ziyaret 
ettik, yapılan çalışmalar hakkın-
da bilgiler aldık." paylaşımında 
bulundu.

Belediye Başkanlığı ziyareti-
nin ardından Vali Serdengeçti 
ve beraberindeki heyet, belde 

güvenliğini sağlayan kurumları 
ziyaret etmek üzere Kovanlık 
Jandarma Karakol Komutanlı-
ğına geçti.

İl Jandarma Komutanı J. Kd. 
Albay Özgür Özer ve yetkililer ta-
rafından karşılanan Vali Ser-
dengeçti, Jandarma teşkilatının 
yürüttüğü faaliyetler ve köyler-
deki güvenlik önlemleri hakkın-
da brifing alındı. Vali Serden-
geçti, “Kovanlık Jandarma Ka-
rakol Komutanlığında hemşeh-
rilerimizin birliği, güvenliği ve hu-
zuru için canla başla görev 
yapan yiğitlerimizi ziyaret ettik. 
Cenab-ı Hak yar ve yardımcıları 
olsun.” sözlerine yer verdi.

Kovanlık beldesindeki ziya-
retlerine, Kovanlık Kadın Ko-
operatifi tarafından hizmete açı-
lan Fındık Kırma Kavurma Tesi-
si başta olmak üzere esnaf ziya-
retleriyle devam eden Giresun 
Valisi ve beraberindeki heyet, 

ürünleri inceleyerek üretim aşa-
malarıyla ilgili kadın girişimci-
lerden ve yetkililerden bilgi aldı-
lar.

Şehir meydanında vatan-
daşlarla da buluşan Vali Ser-
dengeçti, Bulancak Kaymaka-
mı Ünal Koç ile birlikte vatan-
daşlarla oturup çay içti ve sami-
mi sohbetler gerçekleştirdi.

Giresun Valisi Mehmet Fatih 
Serdengeçti, Kovanlık Belde-
sindeki ziyaretlerini, Kovanlık 
İlkokulu ve Ortaokulunu ziyaret 
ederek tamamladı. Okul ziyare-
tinde öğrencilerle ve çocuklarla 
yakından ilgilenen Vali Serden-
geçti, onlara çeşitli hediyeler ve-
rerek “Tertemiz yürekler... İstik-
bal kokulu evlatlarımız... Yüce 
Mevla bahtlarını açık eylesin.” 
ifadelerini kullanarak, Kovan-
lık’ta biz dizi ziyaret gerçekleş-
tirdikten sonra beldeden ayrıldı. 

(Giresun Valiliği)

Hayvan barınağı örnek çalışmalarla dikkat çekiyor

Vali Serdengeçti Kovanlık'ta

Yeni Muayene Yönetmeliği ile Elektrik, Su ve
Gaz Sayaçlarında Zorunlu Dönüşüm Başlıyor

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcuzun ay-
rıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi üzerin-
den 2023/12 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti ve önemli va-
sıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Giresun İl, Doğankent İlçe, Çatak köyü Ömerli mahallesi 239 Ada, 2 Parsel, Dosya içerisin-
deki tapu kaydına göre Ömerli mahallesi mevkiindeki bu taşınmaz 193,04 m2 büyüklüğündedir. Tapu 
kaydında "Betonarme iki katlı ev ve arsa" vasfında ve taşınmazın üzerinde bir adet yapı bulunmakta 
olup, kalan tamamı verim çağında fındık bahçesidir. Taşınmazın, köy mahalle yoluna cephesi bulun-
maktadır. YAPI -1: Bu yapı 2. bodrum kat alanı 66,00 m², 1. bodrum kat alanı 66,00 m², zemin kat alanı 
77,00 m² olmak üzere, toplam inşaat alanı yaklaşık olarak 208,00 m² olan üç katlı betonarme yapıdır. 
Yapının 2. bodrum katının ahır/depo, 1. bodrum ve normal katının mesken olarak kullanıldığı gözlem-
lenmiştir.
Yüzölçümü : 193,04 m2
İmar Durumu : Belediye sınırları dışında
Kıymeti : 754.699,92 TL
KDV Oranı : %20
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydındaki gibidir
Artırma Bilgileri

(Basın:ILN01939974)Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de 

T.C. TİREBOLU (SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2018/12 SATIŞ TAŞINMAZIN GAZETE VEYA

İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

1.Artırma

2.Artırma

Başlangıç Tarih ve Saati : 16/01/2024 - 11:05

Başlangıç Tarih ve Saati : 13/02/2024 - 11:05

Bitiş Tarih ve Saati          : 23/01/2024 - 11:05

Bitiş Tarih ve Saati          : 20/02/2024 - 11:05

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Örnek No:55*
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Bitexen Giresunspor 
Başkanı Nahid Yamak, Ço-
tanak Spor Kompleksi'nde 
düzenlediği basın toplantı-
sında önemli açıklamalar-
da bulundu. Yamak, özel-
likle teknik direktör Meh-

dedi. Ayrıca Yamak, içişleri 
bakanlığı tarafından bildiri-
len konularla ilgili yasal 
haklarını kullanacaklarını 
ve usulsüzlüklerin hesabı-
nı soracaklarını belirtti.

Transfer tahtası konu-

met Birinci ile yaşanan ge-
lişmelere değinirken, kulü-
bün mali durumu, transfer 
tahtası konusu ve diğer 
idari konular hakkında da 
açıklamalarda bulundu.

Başkan Yamak, "Benim 

için parasını alıp kaçacak 
diyenler var. Para alıp ka-
çacak olsak Kadir Seven 
için gelen teklifi değerlen-
dirip satar ve paramızı alır-
dık. Bana kulübü batırdı di-
yenin alnını karışlarım." 

Cam / Pvc / Alüminyum / Aksesuar 
Tu r a n  I s ı  Ya l ı t ı m l ı  C a m

Adres: Aksu Mah. Mehmet İzmen Cad. No: 32 GİRESUN
Tel/Faks: 0454 225 87 81
Tel: 0454 225 55 34

www.turangrup.com
turan.grup@hotmail.com

PVC KAPI, PENCERE SİSTEMLERİ
ALÜMİNYUM DOĞRAMA

KATLANIR BALKON SİSTEMLERİ
CAM BALKON İMALATI

KROM ALÜMİNYÜM KORKULUK
OTOMATİK KEPENK KAPI SİSTEMLERİ

suna da değinen Başkan 
Yamak, "Anlık duruma bak-
tığımızda bu şartlarda 
transfer tahtasını açama-
yız. Herkes bunun farkına 
varsın. Tek başımıza yapa-
cağımız bir şey değil. Bu 
şehrin dinamiklerinin el ver-
memesi halinde takımın gi-
dişatının ne olacağı açık-
tır." şeklinde konuştu.

Yamak, sezonu kapa-
tan Erol Can'a geçmiş 
olsun di leklerini iletip, 
oyuncunun tüm alacakları-
nın bakiye kalacağını ve 
Erol Can'a bir ev alacakla-
rını söyledi. Ayrıca sözleş-
mesinin 2 yıl daha uzatıla-
cağını ifade etti.

(Sabri Yücel)

Trendyol 1. Lig'in 13. haftasında sahasında Koca-
elispor'a 4-1 mağlup olan Bitexen Giresunspor'da Tek-
nik Direktör Mehmet Birinci, maç sonrası düzenlenen 
basın toplantısında duygularını paylaştı.

Birinci, karşılaşmayı kazanan rakip takımı tebrik 
ederken, maçı kaybettikleri için üzgün olduklarını ifade 
etti. Giresunspor'un kadrosunun yeteri kadar iyi olma-
dığını belirten Birinci, "Gücümüz bu kadar, yedek kulü-
besinde oturan arkadaşlarımızın herhalde yaş ortala-
ması 17, antrenmanda bile korkarak antrenman yapı-
yoruz bir tanesi bile sakatlanmasın diye. Çünkü gücü-
müz yok, kadromuz eksik, transfer tahtamız kapalı bili-
yorsunuz" şeklinde konuştu.

Gelecek maçlara odaklanacaklarını vurgulayan Bi-
rinci, "Önümüzde iki tane zirveye oynayan takımla ma-
çımız var, zor geçecek. Kimse endişelenmesin, bu 
takım, bu çocuklar bu ligde kalmak için her şeylerini ve-
riyorlar, inşallah bu ligde kalacağız" değerlendirmesin-
de bulundu. Bitexen Giresunspor'un teknik direktörü, 
takımının azimle mücadele ederek ligde tutunma ça-
balarını sürdüreceğini belirtti. (Mehmet Yaşar)

Trendyol 1. Lig'in 13. 
haftasında Çotanak Spor 
Kompleksi'nde oynanan 
maçta Giresunspor, Ko-
caelispor'a 4-1 mağlup 
oldu.

Maçın ilk yarısını ko-
nuk ekip Kocaelispor'un 
1-0 üstünlüğüyle tamam-
lanırken, ikinci yarıda de-
fans hatalarıyla karşıla-
şan Giresunspor, bir 
anda 3-0 yenik duruma 
düştü. Ancak, Mehmet 
Keskin'in kaydettiği golle 
skoru 3-1'e getiren Gire-
sunspor, maçın son anla-
rında ise konuk ekip bir 
gol daha atarak skoru 4-
1'e taşıdı. Giresunspor, 
ev sahibi olduğu müca-
deleden 4-1'lik skorla 
mağlup ayrılarak üzüntü 
yaşadı.

12’nci dakikada sol ka-
natta Emir’in uzun pasıy-
la savunma arkasına ha-
reketlenen Beridze, içeri 
girerek pasını çıkardı. 
Kale alanı içinde Kadir’in 
ters vuruşuyla top ağlarla 
buluştu. Ofsayt sebebiyle 
yapılan VAR incelemesi-
nin ardından ağ la ra 
giden top gol olarak de-
ğerlendirildi: 0-1

37’nci dakikada Çota-
nakların hızlı atağında 
sol kanatta topu alan Çek-
dar Orhan, Şahin’le 
duvar pası yaparak ceza 
sahasının önünden şutu-

şı karşıya kaldığı anda 
düzgün bir vuruşla top kö-
şeden ağlara gitti: 1-4

Maçta başka gol ol-
madı ve Giresunspor sa-
hadan 4-1 mağlup ayrıl-
dı.

STAD: Çotanak
HAKEMLER: Ozan 

Ergün***, Erkan Akbu-
lut***, Nurettin Dinçer 
Demir***

B.GİRESUNSPOR: 
Erkan*, Ertuğrul*, Kadir*, 
Anıl Yiğit*, Faruk Can*, 
Furkan*, Erol Can* (Meh-
met dk. 21, Ali Emirhan 
dk. 88), Çekdar*, Savice-
vic*, Şahin* (Muhammet 
dk. 83), Kuwas*

K O C A E L İ S P O R :  
Gök han***, Oğuz***, 
B u r a k * * * ,  E m i r * * * ,  
Atila***, Yusuf Cihat*** 
(Yusuf Emre dk. 61), 
Mert*** (Mesut Can dk. 
83), Candeias***, Ama-
ral*** (Barış dk. 61), Be-
ridze*** (Yusuf dk. 90), Ta-
nque*** (Atabey dk. 83)

G O L L E R :  K a d i r  
Seven (dk. 12 k.k.), Meh-
met Keskin (dk. 65) (Gi-
resunspor), Atila Turan 
(dk. 53), Tanque (dk. 57), 
Barış Alıcı (dk. 90+2) (Ko-
caelispor)

SARI KART LAR :  
Brandley Kuwas (Gire-
sunspor), Emir Ortakaya, 
Tanque (Kocaelispor)

(Mehmet Yaşar)

nu gönderdi, meşin yu-
varlak direğin üzerinden 
dışarıya çıktı.

53’üncü dakikada Ko-
caelispor’un sağ çapraz-
dan kullandığı serbest vu-
ruşta topun başına geçen 
Atila Turan, kalecinin ba-
kışları arasında topu ağ-
larla buluşturdu: 0-2

58’ inc i  da k i ka da 
Atila’nın orta alandan de-
fansın arkasına gönder-
diği pası alan Taque, ka-
leciyle karşı karşıya kal-
dığı anda aşırtma bir vu-
ruşla meşin yuvarlağı 

üçüncü kez ağlara gön-
derdi. Yapılan VAR ince-
le me si nin ar dın dan 
hakem golü geçerli saydı 
ve skor 3-0’a geldi.

65’inci dakikada sol 
kanattan ceza sahasına 
giren Kuwas’ın çıkardığı 
pasa Ertuğrul dokundu. 
Yana açılan topu Mehmet 
Keskin önünde bularak 
köşeden ağlara yolladı: 
1-3

90+2’nci dakikada 
Mesut Can’ın pasıyla sa-
vunma arkasına sarkan 
Barış Alıcı, kaleciyle kar-

"Usulsüzlüklerin
Hesabını Soracağız”

Diş geçiremedik

"Gücümüz yok”

Turan USTA
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